
MFA in de kerk? Inwoners hebben gesproken! 

Tijdens de online klankbordsessies op 23 en 24 november hebben inwoners van Vierlingsbeek en 

Groeningen een eerste blik mogen werpen op - en is er van gedachten gewisseld over - de resultaten 

van het MFA-haalbaarheidsonderzoek. Hoewel de sessies online hebben plaatsgevonden, hebben er 

evenveel mensen deelgenomen als tijdens de eerste ronde klankbordsessies in september. Dank voor 

jullie inzet en betrokkenheid! 

Tijdens de sessies is aan de aanwezigen gevraagd welk scenario de voorkeur had; Joffershof, Concordia, 

kerk of nieuwbouw. Omdat we begrijpen dat het niet voor iedereen mogelijk was om bij deze online 

sessies aan te sluiten en we iedereen de kans hebben willen geven om hun mening te delen, hebben 

inwoners tot een aantal dagen na de klankbordsessies hun reactie per e-mail kunnen insturen. Alle 

reacties samen hebben geleid tot een duidelijke voorkeur: het scenario ‘MFA in de kerk’ kan rekenen op 

een overweldigende meerderheid van 92% van de stemmen! 

Momenteel is de stuurgroep hard aan het werk om samen met Laride de puntjes op de ‘i’ te zetten, 

zodat we aan het einde van de maand een rapport hebben dat we met trots kunnen aanbieden aan de 

inwoners en de gemeente Boxmeer.  

Hartelijke groet, 

Stuurgroep MFA  

Maarten Berbers, Willem de Hoog, Bas Oudenhoven, Sjaak Rambags, Bas van Treek en Jet Verbeeten 


